
Hej igen.

Som tilføjelse til 'emnet' vil jeg gerne have tilføjet nedenstående. Jeg prøver også at sende 
beskeden vhja en ny henvendelse til Miljøudvalget. På forhånd tak for hjælpen. VH. Solveig C. 
-Dupont:

Jeg gør hermed Miljøudvalget opmærksom på, at de to svejtsiske artikler, der ligger til grund 
for rygestopkampagnen IKKE dokumenterer, at 80% af de fine sundhedsskadelige partikler i 
brænderøgen fjernes ved optænding ovenfra, men kun de store sodpartikler. Se venligst 
vedhæftede materiale. - Da flere kommuner på det seneste i god tro har anvendt kampagnen 
ved klager over røggener, opfordrer jeg Miljøudvalget til at gribe ind. Kampagnen bør snarest 
revideres!

Med venlig hilsen
Solveig Czeskleba-Dupont
Cand. scient. og formand for Landsforeningen til Oplysning om Brænderøgsforurening
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